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Abstract (en)
[origin: US4682038A] During the monitoring of a web (10) especially a sheet of packaging material (foil), (photoelectric) sensors are used for
monitoring the material and positioning. These are accommodated in or on a housing (12) which can be handled as an independent unit. Several
monitoring systems for sensing different features of the web (10) or of a tear-open strip (25) are provided in the housing on both sides of a slit (13)
open on one side.

Abstract (de)
Bei der Überwachung einer Bahn (10), insbesondere aus Verpackungsmaterial (Folie), werden zur Material - und Lageüberwachung
(photoelektrische) Sensoren eingesetzt. Diese sind in bzw. an einem Gehäuse (12) untergebracht, welches als selbständige Einheit zu handhaben
ist. Mehrere Überwachungssysteme zur Abtastung unterschiedlicher Merkmale der Bahn (10) bzw. eines Aufreißstreifens (25) sind in dem Gehäuse
zu beiden Seiten eines einseitig offenen Schlitzes (13) angebracht.
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